
Afdelingsbestyrelsesmøde afd. 31 Gadager 
torsdag d. 02. marts 2023 kl. 17.00 

 
 
Tilstede var: Martin Damsgaard, Mette Jensen, Roland Bratgjerd, Christine Pedersen Arne Frost og Jens-
Christian Kjær (JC). 
  
Afbud fra: Kurt Jensen og Claus Jeppesen 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden: 
 
2. Driftsgennemgang, status igangværende arbejder, kommende arbejder, nyt fra Driftskontoret 
 
 Opsamling på seneste referat 

Markvandringsnotat & Aktivitetsliste 
Status på fællesbelysningen – herunder beslutning vedr. belysning på træerne 
Status WSP´s gennemgang af boliger 
Status på legepladser – herunder nedtagning af legepladser samt reetablering 
Plan for udskiftning af flisebelægninger i 2023 
Markvandring 2. marts 2023  

      
3. Meddelelser: 

 
4A: fra formanden 

 
4B: fra udvalg/medlemmer af udvalg  
 
4C: fra Glostrup Boligselskab 
 
4D: fra andre/indkommen post 

 
4. Økonomi/budget – gennemgang af timeforbrugsoversigten 
 
5. Evaluering af fastelavn. 
 
6. Evaluering af markvandringen. 
  
7. Evaluering af repræsentantskabsmødet.  
 
8. Næste møde. 
 
9. Hvem har mad med til næste møde?  
 
10. Eventuelt. 
 
 
 



 
 
 
1. Dagsorden blev godkendt uden ændringer 
2. Driftsgennemgang: 

Opsamling på seneste referat Referatet blev gennemgået for evt. udestående. Intet at bemærke.   

Markvandringsnotat & Aktivitetsliste JC undersøger om prisen på døre er inkl. Udskiftning.  

Parkering er sat i bero JC sætter den nederst på aktivitetslisten.  JC skal undersøge hvor mange ampere i 

gravsten til lade standere, så bestyrelsen kan få et endeligt overblik over om det kan lade sig gøre at trække 

strøm til dette projekt derfra. JC vender molokkerne med Per. Bestyrelsen har i forbindelse med 

markvandring kunne konstatere at kuglerne ved legeplads 4 ikke er støbt fast, og er bekymret over 

underlaget ved de nye legepladser at de ikke er niveau med græsset. Med input fra Britta er det besluttet 

at det bliver et kvadratisk fliseareal under bord og krukker.  

Status WSP´s møde med bestyrelsen Bestyrelsen afventer Per der fortsat har en dialog med WSP.  

Status på legepladser – herunder nedtagning af legepladser samt reetablering Der er fortsat dialog. 

Plan for udskiftning af flisebelægninger i 2023 Arbejdet går i gang så snart det kan lade sig gøre efter 

vejrforholdene, der skal varsles hos de beboere det vedrører efter samme fremgangsmåde som drøftet på 

mødet i November.  

 

3. Meddelelser.  

3A. Fra formanden: Intet nyt. 3B. Fra udvalg/medlemmer af udvalg  

Byggeudvalg: se evt under punkt 1 3C. Fra Glostrup Boligselskab: Intet nyt 3D. Fra 

andre/indkommen post: Der var ingen meddelelser. 

 

4. Økonomi/budget: Intet nyt at berette. 

 

5. Evaluering af fastelavn: Det var et godt arrangement. Bestyrelsen har besluttet at der købes ekstreme 

tønde ind så snart de kommer på lager, så vi er sikre på at have den til mændene til næste år.  

 

6. Evaluering af markvandringen: Bestyrelsen afventer det opdaterede markvandringsnotat.  

 

7. Evaluering af repræsentantskabsmødet: Mødet gik godt.  

 

8. Næste møde: Torsdag d. 13/04 beboer henvendelser mellem 19.00-19.30. 

 

9. Hvem har mad med til næste møde? Christine  

 

10. Eventuelt: 

 

- Nedtagning af lyskæder: Bestyrelsen har bedt driften om at nedtage julebelysningen i træerne på 

indkørselsvejen snarest.   

Beboer henv. : 

- Spg. : Må man få en hvid havelåge? Svar: Dette skal ansøges skriftligt hos Boligselskabet.  

Referent Christine. 


